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• Για τη ποσοτική επέκταση: Η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα είναι ένας αυτόνομος οργανισμός που
αποφασίζει με δικά της κριτήρια. Σας θυμίζω ότι η ποσοτική επέκταση έγινε κόντρα στις θέσεις
και της Γερμανίας και της Bundesbank, παρ` όλ` αυτά έγινε με απόφαση της ΕΚΤ το Μάρτιο του
`15. Επομένως το προχθεσινό Eurogroup έδωσε ένα μήνυμα αντίθετο από το μήνυμα του Eurogroup
της 22 Μαΐου. Ποιο είναι αυτό; Τότε το ΔΝΤ κατέγραφε ότι το ελληνικό χρέος δεν είναι βιώσιμο.
Τώρα δεν καταγράφεται αυτό. Το αντίθετο.
• Κερδίσαμε, γιατί είναι ενδεχόμενο, με μεγάλες μάλιστα πιθανότητες, η ΕΚΤ να δώσει την
πιστωτική επέκταση.
• Από τη δόση, το 1,6 θα πάει στις ληξιπρόθεσμες οφειλές του Δημοσίου.
• Προσδοκούμε να δοθούν καθαρά μηνύματα στις αγορές και στους επενδυτές, προκειμένου η Ελλάδα
να θεωρηθεί μια κανονική χώρα.
• Με την απόφαση του Eurogroup δεν τέλειωσε το Μνημόνιο. Ανοίγει όμως ένας δρόμος, ένα φως που
δείχνει ότι το `18 το πιο πιθανό είναι να τελειώσουν για τον ελληνικό λαό τα Μνημόνια.
• «Κληρονομήσαμε ερείπια», η κληρονομιά ενός κράτους διαλυμένου θέλει περισσότερη δουλειά.
•  Το  Υπερταμείο  έχει  δύο  σκέλη.  Ό,τι  υπάρχει  στο  ΤΑΙΠΕΔ  είναι  προς  πώληση.  Αυτό  το
κληρονομήσαμε. Ό,τι είναι στο άλλο σκέλος δεν πωλείται, αλλά αξιοποιείται. Έστω ότι μια
δημόσια επιχείρηση μπαίνει στο Υπερταμείο και έχει κέρδος 100 εκατομμύρια. Από αυτά, τα 25
εκατομμύρια θα πάνε στο χρέος και τα υπόλοιπα θα χρησιμοποιηθούν για επενδύσεις. Δε θα έχουμε
πωλήσεις λοιπόν. Θα έχουμε αξιοποίηση των περιουσιακών στοιχείων.
• Παραλάβαμε 1,5 εκατ. άνεργους, και το 60% είναι νέα παιδιά, άνεργα. Πολλά βρήκαν το δρόμο
τους στο εξωτερικό. Πώς θα τους φέρουμε μέσα; Με μία πρόσκληση, «ελάτε, είστε καλοί άνθρωποι,
καλοί επιστήμονες»; Θα πρέπει να υπάρχουν όροι τέτοιοι που να τους προσελκύσουμε να ξανάρθουν
στην πατρίδα τους. Και από το Ισραήλ φεύγανε πολλοί, αλλά φτιάχτηκε μια Silicon Valley και
άρχισαν οι νέοι επιστήμονες να επιστρέφουν σταδιακά. Δε γίνεται αυτό από τη μια μέρα στην
άλλη.
• Η κυβέρνηση και ιδιαίτερα ο υπουργός εσωτερικών Σκουρλέτης εισηγήθηκε τη μονιμοποίηση των
συμβασιούχων επειδή καλύπτουν επί χρόνια πάγιες και διαρκείς ανάγκες, και το ΣτΕ το αρνήθηκε.
Εμείς παρ` όλ` αυτά παλεύουμε.
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• Υπάρχουν μεγάλες καθυστερήσεις στην αναγνώριση συντάξιμων χρόνων γιατί τα ηλεκτρονικά
συστήματα του ΕΦΚΑ, ακόμα και μεταξύ του ΙΚΑ, δεν είναι συμβατά μεταξύ τους. Προσπαθούμε να
φτιάξουμε νέα συστήματα
•  Θέλουμε  να  πατάξουμε  τη  φοροδιαφυγή.  Έχουν  γίνει  σημαντικά  βήματα,  μα  εγώ  θα  ήθελα
περισσότερα. Ζητήσαμε να κάνουμε διασταύρωση στοιχείων και οι τράπεζες δε μας έδιναν στοιχεία,
επειδή τα θεωρούσαν προσωπικά δεδομένα. Μας τα δώσανε τελικά, αλλά μετά από πολλούς μήνες.
Βάλαμε μια ομάδα από νέα παιδιά, κάναμε αρχικά δοκιμαστικά 500 ελέγχους, μετά 5.000 και ο
έλεγχος έχει πια επεκταθεί.
• Τα μηνύματα είναι εξαιρετικά θετικά. Τα spreads έπεσαν στα επίπεδα του 2009, προ μνημονίων!
Οι επενδύσεις στο α΄τετράμηνο του ’17 αυξήθηκαν κατά 11%! Δεν είναι, επομένως, τα πράγματα
όπως τα λέτε.


